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Je konec |eta, račala škola a máme za sebou i dlouho p ipravované
oslavy 100. vyročí postavení p ehrad Fojtka a Ml nice.

Když se oslavy blíŽily a scbázelijsme se skoro každy den, abychom
domluvili poslední detaily, vŽdy jsme si povzdechli ,,Když uŽ to stálo tolik
práce a nerv , hlavně, aby vyšlo počasí" . Nakonec se počasí urnoud ilo,
sice trochu sprchlo, ale většinu dne bylo hezky a dokonce nas pozdravilo i
sluníčko. Vlastního zahé$ení po 14. hodině se, tak jak slíbili, zričastnili p ed-
seda Senátu Poslanecké sněmovny Ceské republiky pan P emysl Sobotka a

hejtman Libereckého kraje pan Petr Skokan. Návštěva obou hostri zdtttaz-
nila q znam v rďí nejen pro obce mikroregionuo ale i pro cel Libereck
kraj. Potěšující bylo, že jsme zaznamena7i zÁjem návštěvníkri z Ustí nad La-
bemo z Prahy, ale i starousedlíkri z Německa a mnoha rodák z našich obcí.
Po oťrciálnich projevech starosty Mníšku pana Floriana a zmíněq ch hostrl
následovalo vysvěcení p ehrady Fojtka, seskok parašutistrl apakuŽ se roz-
běhl kultumí marat n, kter vyvrcholíl závěrečn m vystoupením ,,Děda
Mládek lllegal bandu" a irchvatn; m oh ostrojem. Škoda, Že orgatizace
trochu zaskÍipala, a oh ostroj byl odpálen d íve než uváděl program. KaŽd
kdo p išel jistě nalezl něco z toho co ho zajímalo. Děti ocenily skluzavky a
jiné atrakce, které p ipravil pivovar Gambrinus, ti starší a dospělí potom

vystoupení jednotliv ch umělcťr od dechovky po,,tvrdší* muziku An_
ny K. Nad očekávání velkému zájmu se těšil vyletní vláček na Ml nici, kte-

ď musel jezdit dlouho p es smluvenou dobu. Velk zájem byl i o prohlíd-
ku obou p ehrad s ďborn m v kladem pracovníkrlPovodí Labe. Na odbyt
šly i paměírí medaile, které na historické raenici a v dobov ch krojích razili
pracovníci mincovny z Jablonce n.Nisou. Atrakcí a zábavy bylo opravdu
hodně a tak nelze než konstatovat, že kulaté v ročí bylo oslavenojak se pat-

í. Kvtili tomu se celátapanída vlastně konala.
A na závěr ještě jedno veliké poděkování dobrovoln m hasičťrm

z Nové Vsi, Mníšku a old ichova, turist m z Mníšku a všem ostatním kte í



obětavě pomahali p i prodeji vstupenek, na parkovišti, u vláčku.'. abez
nichž by se celá akce nernohla konat. Ještějednou opravdu všem dík. A co
dál? Další sté qročí asi bude slavit někdo jin1 , ale už se rodí nápady zda
nepoložit základy nějaké tradici každoročních oslav p ehrad ...? Uvidírne !
S tvo ivymi a ochotn mi lidmi se vždy dá něco vymyslet.
A ještě malá poznámka - na obecním ri adu je k dispozici několik pamět-
ních medailí k prodeji, tak kdo má zájem ať si pospíší ' I zďe platí ,'Kdo d ív
p ijde...."

Jaroslav Randáček

Zpráilra Mysliveckého sdruŽeni Mtynice
Tak jsme o to p išli ! Je až neuvě itelné, co všeclrno je dnes možné!

Honební společenstvo založené místními vlastníky pridy, hospoda i
cími rolníky a za spoluričasti pozemk obce Nová Ves, kte í dali plné moci
k zaloŽeni honitby, jsou rozčarováni'

Více jak 500 ha pozernk těchto vlastník je p iděleno ťrplně někomu
jinému k v1 konu ptáva myslivosti a to honebnímu společenstvu
,,Chrastavská Víska", které tyto pozemky dále pronajme myslivcrim
Chrastavy a Krásné Studánky. Takže myslivci z Nové Vsi, kte í zvě krmí a
starají se o ni, každym rokem vypouštějí do volné p írody 200 bažant a
150 kachen, budou muset nechat vše někomu jinému.
Takto nás občany Nové Vsi zastupují ri edníci na krajském adě, kte í o
všem rozhodli.Veškerá kulturní a společenská činnost je tím velmi vážně
ohroŽena.
JiŽ těžko zajistí myslivci z Nové Vsi tradiěně po ádané ,,Poslední lečeo' a
plesy. T'ěchto akcí se ričastnili i občané' jak z Nové Vsi, tak i z okolních ob-
cíahlavnězChrastavy.

Je to smutné, že dlouhoclobé zvyky a tradice jsou likvidovány rozhod-
nutími, která jsou na hranici zákana a normálního myšlení.

Proto uděláme vše proto, aby zě my vlastník p dy a hospoda ících
rolníkrlbyly uvedeny na pravou míru!

Z plné moci vlastník ptidy a za MS Ml nice
Viktor Portele

šilotR..o.
V letošním školním roce došlo ve vedení Zfkladni školy a Mate ské školy
v Nové Vsi ke st ídání. Paní editelka Mgr'Hana Štrynclová už plní své ma-

te ské povinnosti a po dobujejí rodičovské dovolené byl ízením školy po-

vě en Mgr.Filip Januš. A co by chtěl po dobu své prisobnosti ve škole do-

sáhnout, to se nám snaŽí p iblíŽit ve svém p íspěvku.

Škola musí usilovat o to, aby vzdělánÍ mělo pro všechny Žáky smysl- a
osobní q znam. To vyŽaduje nejen koordinaci obsahu vzdélávání, metod a fo-

rem v uky, ale i klimatu a prost edíŠkoly'
Budeme podporovat vŠestrann rozvoj osobnosti Žáka, orientovat se na

jeho klíěové ťompetence obecně potreoné pro uplatnění v Životě-(schopnosti,
"dovednosti, 

postoje, hodnoty, názory a dalšívlastnosti, které umoŽ ujíčlověku
jednat aoeŘvatne'a efektivn'ě v Živďních situacích). Šxotnimi aktivitami se bu-_deme 

snaŽit dávat Žákťrm základ k celoŽivotnímu uěení. Zamě íme se na roz-

voj komunikace, schopnost učit se, spolupráci a ešenl problém a práci

s ihformačními technologiemi. Budeme vyuŽívat vŠechny formy modernÍho vy_

učování.

Naše škola se stane místem, kam budou děti rády chodit, získajÍ zde zá-
kladní poznatky o okolním světě, naučí se základním praktick m dovednostem
a osuojí si zkušenosti v sociálních váazlch' Budou vytvoeny takové P?9Tí1[Y'
aby byl zaručen rozvoj kaŽdého dítěte. Do vzdělávacích program (Ms i Zs)'
Keré budou zahrnovaťŠkolní i mimoŠkolní sloŽku' by se měli aktivně zapojovat
i rodiče ŽákŮ a pedstavitelé obce' Ve škole bude panovat atmosféra naplněná
spoluprací, dťrvbrou a tvo ivostí' Propojit Život školy se Životem. obce a jejlho

o'kolí.'DťrleŽitou součástí ie začleněnÍ školy do projektťr poádan ch Evropskou
Unií a Euroregionem ttisá. Šxota se stane nedílnou součástí novoveského kul_

tumího a společenského Života. 
*'rrjÍi[iul,,i
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V sobotu 26.srpna 2006 se v rámci oslav 100. v ročí postavení p ehrad

Fojtka a Ml nice konal již 12. ročník zrrámého ,,triatlonu" - Novovesk
Želemy muž a žena. Jedná se o závod ryzích amatér bez rozdílu věko-
q ch t íd, kter spočívá v p eplavání p ehrady Mlynice, běhu kolem p e-

hrady a jízdě na kole s cílem v Nové Vsi u restaurace Pod kaštany. Po á-



dríní ávodu' ceny pta vitěze a oběerstvení jiŽ tradičně zajistila firma
Porš s'r.o. zNové Vsi.

Posunutí termínu konání z července na konec srpna mělo i své negativní
sťanky. Teplota vody 13oC odradila spoustu rodičrlod startu sv ch ratoles-

tí a ričast startovního pole se proti p edchozím ročník m zt ila na st ední a

starší generaci muž 
' 
kte í se zričast ují každ rok.

Nejmladším írčastníkem byl Jind ich Trojan (1994) v čase 30 min' l5 sek. a
jeho sestra, jako jediná'zástupkyně Ženského pohlaví, Klára Trojanová
(1993) v ěase 44 min" 05 sek'
Nejstarším startujícím se 100% ťrčastí na všech 12 ročnících byl ve věku 59

let Jirka Hakl s časem 38 min 40 sek.

Nejrychlejším mužem ze 17 startujících byl
v ěase 23 rnin. 26 selc p. Da ko 29 |et,

2. místo obsadil p. Štryncl 25 min.23 sek., 29let
3. místo pat ilo p. p. Novákovi 25 min. 32 sek. 34let"

Poděkovaní pat í všem riěasffiíkrim, kte í nruseli podat heroick; v kon s

ohledem najiž uvedenou teplotu vody, náročn běh a nelehké kolo"
Je t eba poděkovat organizátorovi a hlavnínru sponzorovi této každoroční
akce p. viktoru Portelemu' zmíněné firmě PoRš s.r'o. a panu Haklovi,
kter p ispěl sponzorsk m darem na hodnotné ceny' které obdrŽel kaŽdy

startující.
DrileŽité je se zričastnit a tak se zapojit do sportovního <tění v naší obci a
sám sobě a ostatním uká.zat, že na to máme a nevadí nám b t t eba poslední,
Každ , kdo se zričastnil, vyhrál! Hurá!

Zveme Vás na p íští 13. ročník v roce 2007 .." a začněte trénovat již dnes!
(ou)

nesplnění této zákonné povinnosti na sebe bere všechna rizika ztoho
plynoucí. Na vesnici, kde volně pobíhající psi jsou bohužel čast m je_

vemo nelze vyloučit kontakt psa nap íklad se vzteklou liškou. očková-
ní organizované v obci je p edevším pro ty, kte í nemají moŽnost na-
vštívit některou veteriniární ordinaci.

A když uŽ je zmínka o psech p ipomínáme i povinnost majitelrl
p ihlásit, p ípadně odhlásit svého psa na obecním ri adu k evidenci a
zap|atit rnístní poplatek, kten je v naší obci proti okolním městrim
opravdu symbolick .

.?. Všichni víme, že ne všechny odpady pat í do popelnice natož do ka-
men' Proto se pravidelně 2x do roka organizuje s ťrrmou A.S.A svoz
tzv. nebezpečnyclr odpad . Tyto odpady podléhají zvláštnímu režimu
p i své likvidaci a pat í ser4p edevším ar:tobaterie, upot ebené oleje,
zbytky barev a edidel, monočlánky, léky, všechny druhy chemikálií
ale i zá ivkové trubice, mobilní telefony apod. Letos na podzim je
svoz stanoven na neděli 5. listopadu. Sběrné auto bude na pravidel-
nych stanovištích v 10.30 u restaurace U Ko ínkr 

'v 10.45 u hasičské zbrojnice
a v 11.00 u truhlá ství Forst.

Využi.lte této možnosti a p ipravte si odpady k ekologické likvidaci!
Pokud máte doma staÍou vy azenou lednici' mtazák nebo televizi, p i-
veáe ji do sběrného dvora u obecního ri adu a v pondělí 5.11. je ťrrma
A.S.A odveze.

A jak s ostatními odpady? Pokud tídíte béžr,!, odpad
v domácnosti; atak by to mělo b t, pomozte naší škole! Základní ško_
la v Nové Vsi sbírá čisté PET lahve od nápojrl, které p edává k další_
mu zpracování' Za tuto činnost dostává určitou odměnu, která je pak
používána na školní v let, drobné hračky apod.

{. Sociální komise p i obecním ťr adu v Nové Vsi opět p iprawje setká-
ní dffve narozen ch, chcete-li senior , nebo po česku dťrchodcri. Pose-
zení se bude konat 12.10. 20t] od 14 hodin na myslivecké hájovně
Ml nice v Nové Vsi. S panem Dostálem p ipravíme něco k snědkuo
narazime soudek a mriŽete si i zatančit a zazpívat. osobní pozvrání ob_
držíte od člen sociální komise. Tak nezapome te druh čtvrtek
v íjnu !

f,ktaoIfty
.Ír obecní u at1 pravidelně zajišttje pro naše oWany očkovánÍ ps proti

váeklině. Poslední oěkování p1oběhlo 6.záti,jako vždy u obecního

u adu ale proti minul m ietum vyrržilo tuto moŽrost pouze asi 20 ma_

jitelťr ps . Samoďejmě je věcí kaŽdého, kde si nechá svého psa očko-
vat, ale podstatné je to, že očkování je povinné ze zákona a majitel p i



KOMUNALNI VOLBY
20. a 21. Íjna 2006

Uvodem....
Než si p ečtete následující p edvolební p íspěvky jednotliv'ych politick ch
sfran a sdruŽení dovolte malou pozrrámku.
Práce v obecním zastupitelstvu a v komisích zÍízsn ch p i obecním ri adu je
odpovědná a časově náročná, pokudje vykonávána se ájmem a ne pouze
formálně. V minulosti jsme byli zvyklí na dvě kandidatky a p i volbách
jsme se rozhodovali spíše podle jmen na kandidátrrích listinách než podle
politické p íslušnosti. Pro letošní volby bylo v naší obci zaregistrováno pět
kandidítních listin, z toho t i politické strany a dvě sdruŽerrí nezávisl;ch.
Kdo na další čty i roky bude bájit zájmy obce je teď na voličích a proto

p iiďte volit všichni !!. Je z čeho wbí.rat !!

Číslo 1. Strana oro otev enou spoleěnost

# , -h. ,Pi ''":''.| Strana pro otev enou společnost

k \f-} 
" 

-*'ffi'*'ffi, 
do*žeme víc !

Strana pro otev enou společnost, zalažení v foce l998 ajejí zkratka SoS je
otevfuna lidem, herym není lhostejné dění kolem nás.
V Libereckém kraji má své sídlo nat ídě l.máje I47n0A.
zákJanni organizace: Liberec, česká Lípa, Semily, Tumov, Jablonec nad
Nis., Jind ichovice pod Smrkem a nyní i Nová Ves'
I+ioritou sos je rozvoj Libereckého kraje, šetmost k p írodě azdravá oU
čanslcí společnost, proevpropské myšlení, nižší p ímé daně a p ehlednější
da ová soustava jako p edpoklad zdravého podnikání, podpora kvalitního
vzděláníjako nejlepší investice do budoucnosti, ochrana životního prost edí
jakojeden ze základ ekonomické prosperity,rozvoj oběanské společnosti a
neziskového sektoru jako součást kvalitní demokracíe, omezení korupce a
byrokracie.

6

Neid ležitěiší bodv našehg pr?gramu:
- doprava
_ zaměstnanost
- vztah k soc. menšinám
- komunikační infrastruktura
- školství a kultura
_ sportovní a turistická činnost
- bytová politika
- občanské aktivity
- bezpečnost občanti
- ekologie
- zdravotď péče
- obecní majetek
_ kontrolní činnost

!11

,)

F Jaroslav HONC
} Václav KVERKA
} Jana HERMANOVÁ
F Miroslav SMOLA
} Jarontír PAVLÍČEK
) VladimirKOBLIHA
} Jaroslav rvrÚrr.Bn
} LenkaTATÍČKovÁ
P JosefMALAGA
} Petr LÓvL

ts Karel MUNZAR
} Roman TATÍČEK

montér, 52let, nezávisl kandidát
zámeěnik,51 let, člen SoS
drlchodce, 60 let' nez{visl kandidlát
svrí eč,28 let, člen SoS
ávnostník, 49 |et, nezávisl kandidát
technik, 40 let, nezávisl kandidát
pracovník soc. péěe, 54 let, nezávisl1 kandidát
státní zaměstnansc, 29 let, nezávisl kandidát
státní zaměstnanec, 26 let, nezávisl1 kandidát
státní zaměstnanec, 2'l |et, neávisl kandidát
- nráhradník
lak rník, 36|et, nezávisl; kandidát - náhradník
živnostník, 31 let, nezávisl kandidát- náhradník



Vážení voliči,
za nedlouho p istoupíte k volebním urnám a tak rozhodnete na další

čty i roky o milionovyclr hodnotrích a osudech rnnoha lidí. Tyto hodnoty

vlrožíte do rukou nemnoha lidí' kte í s tímto budou hospoda it. Proto ádně

uvaile, kdo tento majetek je schopen obhospoda ovat a rozši ovat- Nejen to,

že těmna lidem dáte drlvěrtr' ale po celé čty i roky byste rněli mít zájem, jak

se s majetkem obce zachází. Ze zkušenosti vím, že tento záqem se vytratí

během nikoliku měsícťr a nebo se eší u piva bez znalosti věcí podrobn ch,

než aby se tyto věci ešily na ve ejn: ch schrizích s ádn m vysvětlením za-

stupiteistvL proč se tak iozhodlo, zdaby|y využity všechny moŽnosti k zí-

skáni financí z fond EU, ruzn; ch nadací a fondri i z grantri Krajského ťt a-

du a ne využívatjen prodeje obecního majetku . A dále dbát na opečovávání

stávajícího ma3eiku ouce jato jsou * základní škoia, mate ská škola, byty

v drŽení obce, h bitov, komunikace, chodník a další. 7,a1imat se, zda člověk,

kterému jsem dal hlas p i volbách plní povinnosti, které na sebe vzaltím, že

nrás bude zastupovat .

V uplynui ch šestnácti letech bylo v naši obci vytvo eno nebo obno-

u.no *noho v$cí, které slouŽí všem občanťrm, na tyto věci bylo získáno

hodně prost edkťr zrŮ7;1ych fondri. Je ale mnoho věcí, které se musí dále

ešit azískávat na ně finance.V posledních letech se opustila nebo mini-

malizovala spolupráce s Polskem a Německem eož není dob e.Více se zají-

mat o mládež a Jtarší spoluoběany. Prohlubovat a iniciovat aktivity našich

spoluoMan . Jednat na ve ejn ch sch zích o nešvaru vandalismu (čekámy'

rrlzné nápisy a poškozování těchto zaÍízení).

Jak vidÍte vážení voliči je mnoho práce, která čeká na nové zástupitel_

stvo, ale bez vás, občantl této obce (voliěri) a vašeho zé|mu o dění v naši

obci' to pťrjde hri e. A proto volte takové lidi, kte í maji zájem tuto obec vést

t prosperiic a hromadění jejího majetku a dá|e, kte í mají cit pro ešení a

pochopení mezilidsk ch vztah a pot eb .

Miroslav Jahelka

Za sdruŽení nezávisl ch kandidátr) ,,Pro zachování samostatnosti obceo' do

zastupitelstvakandidují: v
Miroslav Jahelka, Lenka Smolovl, Josef Seide, František Safá , Miro_

shv Říhao Anna Malá, Marie K enčilová.

Číslo 3. sdružení nezávislÝch kandidátrl_ ..spolek pro obnover venkova*

YáženÍ spoluobčané,
nasi kandidátka sdružení neávisl ch ,,Spolek pro obnovu venkova"

navaztrje na tradici nezávisl; ch kandidátťr z minul; ch komunálních voleb'

Nikdy Jsme nechtěli kandidovat za žádnou politickou stranu' p estože nám

to byionabízemo, a|e domníváme se , že tzv. ',komunální 
politika'o v mal 'ch

obcich by neměla byt o oné velké politice a touze po moci, ale měla by vy-
jad ovat snahu o dobré rnezilidské vztahy' soudržnost občanri na venkově,

čestnéjednání a snahujít společně za stejn m cílem a tímje spokojen; ži-
vot v naší obci.

Dovolte, abychom nejprve p edstavili naše kandidáty pro volby do

obecního zastupitelstva v po adí tak jak'budcru na kandidiátní listině uvedeni.

Janoslav Randáček, Jan Drbollav, Štefan Kassa, Leoš K rbis, Marcel
Seibert, Světluškn Modlráková, Jaroslav Svoboda, Emil Kněžourek a
Světlana Baranová. Seznam kandidátťr doanal proti volbám v roce 2002

určidch změn a je to tím' že někte í naši členové p ešli v letošních vol-
bách na kandidátky politickych stran.

Náš volební pÍogfam p ed ětymi lety měl čty i klíčové oblasti: plyno-

fikaci, rozši ování vodovoduo sociální oblast a zaměstnanost. Hodnotit
podrobně jeho plnění je nad rozsah zpravodaje a tak velice stručně.

Í$nofikace je problém zejména finanční. Vlastní délka a rozlehlost obce

ženou tuto investici do desítek milion korurr. P esto je zpracována projek-

tová dokumentace alespo pro p ipojeni na Mníšek, byl zpracován pr zkum

zájmu mezi občany o napojení na plyn a vzhledem k cenám plynu, vysok m
po izovacím nákladr)m byl zbjem rninimální. A tak plynofikace asi ďstane
problémem i nadále. Vodovod se poda ilo rozší it o další dva ady, cesta

budoucího rozvoje by měla vést budováním p ípojek ke skupinám ne-

bo jednotliv m objektrim bydlení, tÍeba za spoluričasti majitelri a obce.

Nedo ešen m problémem zťrstává zayedenl vody na Novou Vísku a Ml ni-
ci a to opět z drivodti vzdáleností a celkové nákladovosti. Sociální oblast je

velice široká. K ešení bytové otánky bylo v b valém obecním u adu posta_

veno pět novych bytri a cel objekt byl rekonstruován. Sociální otrázka

v oblasti mezilidsk ch váahri a občanského soužití je problém

s dlouhodob m ešením a z stáváme mu stále hodně dluŽni. Nezaměstna-
nost nevy eší obecď ťr ad sám. obec se snaá s p ispěním Ú adu práce v
Liberci vfivá et pracovní místa, ale leckdy máme pocit' že tato činnost ne_

p ináší to co je jejím posláním, tj. pracovní návyky a zvyšování kvalifikace,
ale má mnohdy, lehce nadsazeno, nádech charity. Nová pracovní místa v
obci vytvďejí p edevším podnikatelé sq m rozvojem a pÍosperitou a pokud



nová pracovní místa nabídnou na žeji na prohlémy v kvalifikaci, vzděla-
nosti a bohuŽel i nezájmu Ze strany těct\ kte í spoléhají spíše na sociální
politiku vlády.

Naším cílem je pokračovat v započat m díle, protože čty i roky je má-
lo na to, aby v'sledky práce p inášely své plody. Budeme se snažit co nejví-
ce využívat prost edky z evropsk; ch fondri, a|e i z ostatních zdroj , tak jak
se již poda ilo v p ípadě kanalizace, nor1 ch bytťr a vodovodu. Úkolern 

'a-stupitelťr bude navrhnout takové proiekty, které budou mit šanci na rispěch a
fi nanční zdroje získaj í.

o tom co uplynulé volební období obci p ineslo a co povaŽuj eme za
priority pro další léta, bychom vás chtěli informovat na našem p edvoleb_
ním setkání s občany dne 13.1"0"2006 v 19 hodin v restauraci U Ko ínk .
Těšíme se na shledání s vámi a uděláme vše pro to, aby Spolek pro obnovu
venkova v p íštích letech sv j program naplnil.

Jaroslav Randáček

Čísb 4. občansliá demok{atickii straqn

P ijďte kvolbám".......
P ijdle k volbr{m, které na další čty i roky rozhodnou o budoucím rozvoji
naší obce.

Kandidátka oDS vám p edstavuje své členy:
1' Josef Hrd; 

' 
31 let, technik, Velitel dobrovoln ch hasičťr v Nové Vsi

2. Ing.Helena Sasová, 44 \et,ekonom
3. Roman Vobeckl , 34let, technik
4. Ing. Aleš Svoboda,49let, editel ENROI',L CZ s.r"o., člen oDS
5. Marie Ťukalová, 34let, prodavačka
6. Luboš Mysliveček, 31 let, dělník
7. Lukáš Nábělek, 27 let, technik
8. Petr Stankovič, 27 let, dělník
9. Renata Hajnová, 30 let, editelka supermarketu

Tito lidé se budou v nadchrízejících komunálních volbáclr ucházet o vaši
d věru, o váš hlas. Tito lidé pro vás p ipravili progťem rozvoje obce, kter1
budou prosazovat v p ípadě, že se stanou členy obecního zasflrpitelstva.
S programem kandidátky oDS v nez}aácené podobě se budete moci v nej-
bližší době podrobně seznámit ve Volebním zpravodaji, jehož distribuci do
každé novoveské domácnosti zajistíme.

l0

obec je nutné ídit jako velkou firmu. V čele obce má stát dobry manažer
s ávotními zkušenostmi a ídícími schopnostmi. Vedení obce nevyžaduje
žádnou zvláštní kvalifikaci, jen schopnost a vrili uěit se noq m věcem,
dob e se rozhlížet kolem sebe a p edevším naslouchat lidem. Naopak
v obecním zastupitelstvu je pot eba jak občany s vyšším vzděiáním, tak i
občany s nižším vzdělríním. V obci Žijí rtnní lidé s rrizn mi pot ebami a zá_
jmy' Lidé vzděIaní i méně vzdělaní, lidé bohatí i chudí, lidé mladí i sta í,
lidé v rnnohočetn ch rodinách i lidé bezdětní atd. Povinností vedení obceje
brát ohledy na všechny. Ale protože platí znárne pravidlo: ,,neni člověk ten'
aby se zavděčil lidem všem", je práce ve vedení obce velmi náročná.
Pohledem na naši kandidátku zjlstíte, je jsou zde zastoupeni lidé mladí i
starší, muži i ženy, lidé s vyšším vzděláním i s nižším vzděláním, lidé
s manažers( mi a podnikatelsk; mi zkušenostmi i zástupci z ad dělníkri.
Tato rťtznorodostje pot ebná pro zajištění uspokojování pot eb rriznorodého
obyvatelstva obce.

A to nejd ležitější zvolebního pÍogrilmu kandidttky oDS:
- movu oteťít ve ejnou diskusi o dokončení plynofikace obce-plynofikace

p ivede do obce podnikatele, tírn rnohou vznikat pracovní místa
- zajistit vystavbu chodníkri v kritic( ch místech komunikace
- podporovat a stavbu byto'. ch domri a rodinn ch domk
- podporovat podnikání v obci
- vystavba víceričelového h iště pro sportovnívyžití dětí, mládeže, ale i

dospěl ch
- vyuŽívat možnosti ziskáni finančrťch prost edk z grantoq ch programri

kraje, pop . EU

P ijd'te k volbám.........' Nevz,dávejte svou šanci spolupodílet se na ízcní
obce.
obecní zastupitelstvo je a vždycky tady bude pro vás, pro obec, nikoliv
obec a občané pro něj.

Helena Sasová

číslo 5. SNIG Evropští demokraté

Yážení občané, vá enÍ voliči,
dovolte nám oslovit Vás a zarove p edstavit politickou stranu ',sNKEvropští demokraté", kte í p edkládají svou kandidátní listinu pro volby

do rnístního zastupitelstva s konáním ve dnech 20.-21.10.2006.



Tatopolitickástranasinesmírněváží,t:si\íkaždého,kdosechceosob-
ne poáir"i ia rozvoji své obce a aktivně se zapojit do kultumího, sportovní-

ho i politíckého Životanrás všech'

Neutěšen; to.;ve.rrycrrpotiti.ty"t'stran,kteréseneumínaničemdo-
hodnout a p edvádí J* ]^t ie tetrtre utrácet peníze da ov ch poplatníkti

bez viditeln: ch efekt , ná' pn*er k vstupu do naší politiky' Jlry* p ipraveni

tento stav změnit. ct o.*. efektivně lyužít všech dostupn ch prost edk

p* 
"i'r.a"i 

peněz do obecníhcr rozpočtu a následně je ričelně vyuŽit ve pro-

spěch obce a občanťr. l ' ...: * ^' '^' ' -+}^á^r
Politickástťana,,SNKEvropštídemokraté..jesvoust edopnavouon.

entací za|oženana nroderních principech prosazovan ch v rámci evropské

spolupráce se zumer"nim_llu 'p|rup.á.i 
p íhraničních obcí a okresri tak, aby

il;-p' á" e,u bviv po't"pnc smaz1ny rozdíly v celkové životní rirovni

lneunt ro je ale možré jen s Vaší Ppdporou a pomocí'

Zastávárne jednoznačně to, ie ízení obce je kolektivní zéiežitastí

všech oběan a nejenom zvoleného zastupitelstvao které má vždy hájit p e_

o".'ii* ái.y občánri a obce jako celku' 
.

Proto je na Vas us"*i, jut .""postavíte k.budoucnosti obce a po1itiky vribec'

Pro nastávajicr voruy'iáffi ,ln"nu kandidátka,,sNK Evropští demokraté"

ve složení těchto občanrlNové Vsi'

Yiktor Portele, Ing. Zdeněk Rittich, Lukáš Pokorn n Ji í Čermák'

František Bílek" Pe ia Bitmnnová, Jan Knejzlík, Iveta Kašingováo Ro_

man Vondráček-

,,Chceme pro Vás to nejlepší a budeme hájit Vaše zájmy _ zámy

všech občanrlNové Vsi"
S naším progÍameÍn Vás všechny semrímíme individuálně a také na ve ej-

ném posezení, na které Ýás všec-hny občany Nové Vsi 
"".:y: 

na 30'9'2006

od 18,30 hod. do no.tio"u u xofunx . občerstvení zajiŠtěno včeÍrě ná_

sledného posezení s hudbou a tancem'

Viktor Portele
Za SNK Evropští demokraté:

,Novovesk zpravodaj", informďní tiskovina obecniho íradu Nová Ves'

vy chází4x ročně. v,a, érk; 2s 4} i' i:' 
1 }l :i^o'* iT*::: *i ;^ff 3 " 

1 6 5 8 1'

n"áut"", Nová Ves 213, tel: 48z 72o l10, nova'ves@volny'cz


